

基督教宣道會大澳幼稚園
CHRISTIAN & MISSIONARY ALLIANCE TAI O KINDERGARTEN

2018-2019 年度下學期 非華語學習〈天際 100〉探索活動通告

Ref 2018-032

敬啟者：

透過〈探索在天際〉活動，讓非華語學生能從高角度在空中全面認識香港，從高角度觀香港都市的景觀。探索天際 100 香港觀景台。天際 100 擁有先進的設備和多元化的展覽設施，並定期舉辦不同的教育活動。「天際 100 學堂」讓同學在 360 度一覽無遺的香港風景之中，探索香港這個國際大都會過去數十年來的蛻變。此外，同學們亦可以在這裡探索課室以外的全方位知識，增廣見聞，令學習不僅局限於課室內，享受寓教於娛的學習體驗。

日期：2019 年 3 月 28 日(星期四)

集合地點：學校課室

集合時間：上午 8:30

交通：乘坐 11 號巴士前往東涌並轉乘港鐵前往九龍站

服裝：請穿整齊運動服

時間：10:30-12:30

食物：自備清水

解散地點：約中午 12 時於九龍站解散

入場費用：小童港幣 70 元正；成人港幣 94 元正（請自備交通費）

(*如遇風雨的安排，由學校決定是否取消活動)

此致

貴家長

基督教宣道會大澳幼稚園
校長：陳美蓮 謹啟

二零一九年三月五日

回 條

Ref 2018 - 032

通告 - 非華語學習〈天際 100〉探索活動通告

※ 請於 3 月 8 日(星期五)前交回條給鄭老師 ※

本人 同意 / 不同意 學生 _____ 班別 _____ 參加〈天際 100〉探索活動，

本人將* 陪同 / 不陪同 參與天際 100 探索活動。

現繳交費用：小童\$70 _____ 位，成人\$94 _____ 位。

*請圈出您的選擇

此 覆
基督教宣道會大澳幼稚園

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

日期：_____

基督教宣道會大澳幼稚園
CHRISTIAN & MISSIONARY ALLIANCE TAI O KINDERGARTEN

2018-2019 2nd Term “Sky100 Explorer for NCS students” Notice

Ref 2018-032

5 March 2019

Dear Parents/Guardians,

As the ideal venue for Hong Kong residents to comprehensively understand their own city, sky100 Hong Kong Observation Deck is equipped with a wide range of advanced devices and exhibition facilities for different themed events. The “sky100 Academy” is specially offered by sky100 Hong Kong Observation Deck to help kindergarten, primary and secondary school students to further their knowledge about Hong Kong, with a chance to explore the development and changes of Hong Kong at the highest academy in the city.

Details are as follow:

Date: 28-3-2019 (Thursday)
Meeting place: At School
Meeting Time: 8:30 AM
Place to visit: Sky100 (International Commerce Centre)
Time: 10:30am-12:00 noon
Dress Code: Sports uniform
Entrance Fee: \$94 for adult/ \$70 for child (Transportation fee is excluded)
Remarks: Dimiss at Kowloon station at 12:00 after the visit

Yours faithfully,

Maisy Chan

Principal

Christian & Missionary Alliance Tai O Kindergarten



Reply Slip

Ref 2018-032

“2018-2019 2nd Term “Sky100 Explorer for NCS students” Notice

※ Please return to Ms.Cheng on or before 8st March, 2019 (Friday) ※

To Whom It May Concern,

I, the parent/guardian of _____ (Student’s name) of Class _____.

I acknowledge the receipt of the circular regarding the “Sky100 Explorer” activity and my child will *participate / not participate in the excursion. I (*will/ will not) accompany my child to the visit. I hereby submit the fee \$70for (_____) child ; \$94 for (_____) adults.

(numbers of participants)

*Please circle your option

Parent/Guardian’s Signature: _____

Contact Number: _____

Date: _____